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Πpακτικά Κοινοτικού Συμβουλίου Πισσουpίου σε έκτακτη συνεδρία που έγινε στα
γραφεία του Συμβουλίου στις 14/12/2017.
Ap. πρακτικών 28/2017.
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Θέματα

1. Επικύρωση πρακτικών

Έγινε ανάγνωση και έγκριση των πρακτικών της προηγούμενης συνεδρίας χωρίς καμιά
αλλαγή και στην συνέχεια υπογράφηκαν από τα παρόντα μέλη. Στην συνέχεια μπήκε στην
συνεδρία ο κύριος , αναλογιστής και έδωσε απαντήσεις στα μέλη σχετικά
με τον βαθμό βιωσιμότητας του ταμείου συντάξεως και φιλοδωρημάτων των υπαλλήλων του
Συμβουλίου. Ανέλαβε επίσης να δώσει δυνατότητες βελτίωσης της αποδοτικότητας του
ταμείου. Μετά τις επεξηγήσεις και την επίλυση των αποριών τους και μετά την αποχώρηση8Ju κυρίοu•••aπό την συνεδρία τα μέλη αποφάσισαν να χρηματοδοτήσουν το Ταμείο
συντάξεων με το ύψος των 28,000 + οι συνεισφορές των υπαλλήλων με στόχο να το
καταστήσουν βιώσιμο.

2. Πpοκαταpκτική μελέτη επέκτασης πλατείας

Οι τεχνικοί σύμβουλοι κύριοι - -- ----- -- που ανέλαβαν τον σχεδιασμό
επέκτασης της πλατείας παρουσίασαν τα προκαταρκτικά σχέδια και τις μέχρι τώρα ενέργειες
τους που συνοψίζονται:

• Αποτύπωση χώρου
• Προκαταρκτικές απόψεις πολεοδομίας
• Το σχεδιασμό
• Επιστολές προς ΑΗΚ και ΑΤΗΚ για απόψεις
• Προσφορές για γεωλογική μελέτη τη ποία τα μέλη κατακύρωσαν στην εταιρεία

JD με ποσό των 1700 + ΦΠΑ με απευθείας.--- - ------ -- - ---- - - - --- - - -

αξ~ρόεδρος Κ.Σ. Πισσουρίου
Λάζαρος Λαζάρου
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ανάθεση

• Την εκτίμηση τους ότι έως τον Απρίλιο του 2018 θα είμαστε έτοιμοι για προσφορές

Με την ευκαιρία της παρουσίας των τεχνικών συμβούλων τα μέλη ζήτησαν να
ενημερωθούν για την πρόοδο των άλλων αναπτυξιακών έργων. Από την ενημέρωση
προέκυψαν ότι:

• Ο Αρχιεπίσκοπος υπέγραψε τα σχέδια του νέου γηπέδου
• Προχωρούν οι μελέτες πεζόδρομου
• Γίνονται επαφές με μουσιολόγους και μουσιογράφους για το μουσείο χαλουμιού
• Προχωρεί το θέμα εγγραφής του δρόμου Βίκλας προς την παραλία

Τα μέλη εξέφρασαν την ικανοποίηση τους για την πρόοδο των θεμάτων

3. Ανασκόπηση 2017- Ο Πρόεδρος εξέφρασε την εκτίμηση ότι το νέο συμβούλιο παρήγαγε ικανοποιητικό έργο
κατά το 2017 με την υλοποίηση ή τροχοδρόμηση διάφορων έργων. Ωστόσο μέσα από μία
αναδρομή στις αποφάσεις του φαίνεται να εκκρεμούν θέματα που αναγράφονται πιο κάτω και
αποτελούν την 1 η προτεραιότητα για τις αρχές του 2018:

• Παράνομες πινακίδες
• Φωτοβολταικά Αμπελώνων
• Συμβουλευτικές υπηρεσίες λογιστών
• Αποθήκη - Stock Taking
• 2°ς πύργος ναυαγοσωστών
• Αδερφοποίηση κιλελέρ
• Οργανωμένη δεντροφύτευση
• Μεταφορά γραφείων του συμβουλίου στην ΣΠΕ
• Τουριστικός χάρτης
• Ριγάρισμα Parking - Ράμπες
• Αναπτυξιακά

ο Αίτηση για κοινοτικό πάρκο
ο Συντήρηση θεάτρου
ο Παραλιακός πεζόδρομος
ο Πάρκο εισόδου
ο Μονοπάτι «Αφροδίτη»
ο Καταφύγιο σκαφών αναψυχής - Δρόμος
ο Πλακόστρωτο πλατείας
ο Αστυνομικός- πυροσβεστικός σταθμός
ο Ανακαίνιση δημόσιων αποχωρητηρίων πλατείας
ο Παραπομπές για δικαστήριο
ο Επιστολή σε οφειλέτες
ο Καθυστερημένα νερά

Σύνταξη: Πρόεδρος Κ.Σ. Πισσουρίου
Λάζαρος Λαζάρου
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4. Μετά από συζήτηση διαφόρων θεμάτων πάρθηκαν οι ακόλουθες αποφάσεις:

4.1 Αξιολόγηση προσωπικού: Ο Γραμματέας παρουσίασε τις αξιολογήσεις προσωπικού και ο
Πρόεδρος την αξιολόγηση για τον Γραμματέα. Όλες οι αξιολογήσεις να μπουν στον
προσωπικό φάκελο των ενδιαφερομένων.
4.2 Χρηματοοικονομικά: Να μετατραπούν σε γραμμάτια ενός χρόνου ποσό 400,000 ευρώ και
200,000 σε γραμμάτιο 6 μηνών, λεφτά που σήμερα είναι σε τρεχούμενο λογαριασμό στην
Τράπεζα Κύπρου.
4.3 Να ολοκληρωθεί η ανέγερση τοίχου στην Απ. Αντρέα με κάλυψη κόστους από
αποθεματικά του Συμβουλίου
4.4 Να επικυρώσει λίστα τροποποιήσεων φορολογίας 2017 που έγινε από την υπηρεσία
κατόπιν ενστάσεων και διαφόρων φορολογούμενων. Η λίστα επισυνάπτεται
4.5 Να επικυρώσει την οικονομική πρόταση για αγορά υπηρεσιών για ένα εξάμηνο ύψους
5000 ευρώ προτού ληφθεί η τελική απόφαση για αγορά ή μη δικού μας σαρώθρου

~-6 Να προχωρήσει σε επιδότηση ενοικίου 6 μηνών/300 ευρώ/μήνα σε πληγέντες της
~εριοχής ΛΙΜΝΕΣ ως προηγούμενη απόφαση προφορικά επικυρωμένη από τον Υπουργό

Εσωτερικών κατά την τελευταία συνάντηση με το Κοινοτικό Συμβούλιο.
4.7 Να διοργανώσει γιορτή προσωπικού του Συμβουλίου στις 04/01/2018
4.8 Να παρουσιάσει ο Γραμματέας σε ηλεκτρονική μορφή το αρχείο αποθήκης και διαδικασία
εισόδου/εξόδου υλικών σε αυτή ως βάση σωστής και σύγχρονης λειτουργίας αποθήκης.

ΠΡΟΣΦΟΡΕΣ

-Εγκρίθηκε η προσφορά την εταιρείας ύψους €1665 + ΦΠΑ που αφορά
την αντικατάσταση του παρωχημένου server ο οποίος αποτελεί τον κεντρικό σύστημα φύλαξης
και διανομής των δεδομένων και πληροφοριών στους χρήστες της υπηρεσίας. Οι άλλες δύο
προσφορές των εταιρειών •••••••••••••••••• LΤΟ ύψους 1834
.ΦΠΑ και 1999 + ΦΠΑ αντίστοιχα, απορρίφθηκαν λόγω ψηλότερων τιμών.

- Επικυρώθηκε επίσης η προσφορά για αγορά συμβουλευτικών υπηρεσιών από το
Λογιστικό Γραφείο •••••••••••••• με το ποσό των 2850 συν ΦΠΑ.
Οι άλλες δύο προσφορές των εταιρειών
Co LΤΟ ύψους 3400 και 3500 συν ΦΠΑ, αντίστοιχα, απορρίφθηκαν.

- Όσον αφορά τις προσφορές επιδιόρθωσης του θεάτρου υπήρξε εμπλοκή όταν ο
Γραμματέας αντέδρασε έντονα σε επιφυλάξεις μελών του συμβουλίου για την εγκυρότητα της
διαδικασίας. Λόγω της έντασης που επικρατούσε ο πρόεδρος έκρινε φρόνιμο η συζήτηση για
προσφορές να συνεχιστεί στην επόμενη συνεδρία

Η συνεδρία έληξε στις 23:00 καλύπτοντας όλα τα εκκρεμούντα θέματα.

Σύνταξη:
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